
  1 (2) 

  Vänd 

    

Protokoll Styrelsemöte 2013:6 
Tid: onsdagen 16/10, 2013, kl: 1800 
Plats: Hos Sture Bång i Söderköping. 
 
Närvarande: 
Bo Andersson, Sture Bång, Birger Edelberg, Lars Hörnström,  
Lennart Karlsson, Roger Karlsson, Harald Mårtensson, Jan Nyman, 
Magnus Olsson och Jan-Åke Sallermo.. 

 
 
 
 § 1 
Sture hälsar oss välkomna till mötet och förklarade mötet öppnat.  
 

 § 2 
Föregående mötens protokoll 2013:5 (2013-08-28) och Kranförarmötet 2013-08-28 godkändes. 
 

 § 3 
Janne rapporterade att vi följer budget, så ekonomin är god, 141 000:- i kassan. 
Sture fick i uppdrag att skriva till banken om vår tidigare beslutade förtida amortering av brygglånet  
med 50 000:-. 
Inköpta delar till traktorn har kostat ca 5000:-, Bosse berättade vad som renoverats. Vi behöver också byta ut 
magnettändningen men det är svårt att hitta en för utbyte. 
 

 §4 
Sture redovisade inkommen post: Inget inkommit. 
 

 § 5 
Från ÖBF: Protokoll 23/5, inbjudan Ombudsträff, inbjudan Förbundsråd och riktlinjer för ungdomsstipendiet. 
Till Ombudsträffen 17/10, är Sture och Jan-Åke anmälda. 
 

 § 6 
Från SBU: Inget inkommit men Harald meddelade att slutrapporten ”Utveckla SBU” finns på SBU:s och ÖBF:s 
hemsidor, där de kan laddas ned och läsas. 
 

 § 7 
Klubbaktiviteter diskuterades. Förslaget att bjuda in Milo Dalman att föreläsa en kväll, togs upp. Det innebär en 
kostnad på 5000:- plus resa, hotell och lokal. Vi beslöt att bjuda in henne för en klubbafton, samtidigt beslöt vi 
att söka ett bidrag från ÖBF. Sture fick i uppdrag att skriva ansökan. 
Jan-Åke har haft kontakt med Peter Lembke angående fortsättning på motorkursen, målet är att kursen ska ge ett 
Båtmekaniker intyg. 
 

 § 8 
Birger har ännu inte fått kontraktsförslaget bekräftat från Nrk. kommun. Han föreslår att vi bestämmer om ett 
möte med den vikarierande handläggaren. Vi ger Birger i uppdrag att begära mötet och tillsammans med Sture 
göra klart med arrendekontraktet för uppläggningsplatsen. 
 

 § 9 
Vi har haft problem med säkringen för kranen men den är nu utbytt så att det fungerar.  
 

 § 10 
Vi har nu även fått det skriftliga tillägget till arrendekontraktet för udden, som ger oss rätt att även lägga några 
småbåtar på land. Det finns 13 st. i kö för bryggplats. 
 

 § 11 
Hemsidan, inget nytt.. 
 

 § 12 
Upptagningen har gått bra frånsett problemet med säkringen till kranen. 
 

 §13 
Inför vintern har vi i Ångsågen en motorbåt i lokalen på östra gaveln och 4 trailerbåtar i stora lokalen. Lars fick i 
uppdrag att undersöka vad ett el abonnemang skulle kosta att teckna. Sture undersöker, genom kontakt med 
glasmästare, vad det kan komma att kosta att byta ut de trasiga glasrutorna. 
 

 §14 
Vi har fått två förfrågningar om vinterplatser i Plåthallen, förutom de tre som redan legat inne över sommaren. 
Vi beslöt att Maxi 95 och Laurin 28 får platserna som är kvar. Det betyder att det även i vinter är fullt. 
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 §15 
Nästa möte beslöt vi att hålla den 27 november kl 18.00. 
 

 §16 
Sture tackade för intresset och förklarade mötet avslutat. 
 
 
 
 
 
 
 
Harald Mårtensson, sekr.     Sture Bång, ordf. 


